



Editor's Notes

We present to you three papers in this issue of *Studies in Chinese Linguistics*. We are honored by Professor Richard S. Kayne's contribution again in this issue. His paper was presented at the Symposium on Word Order in Chinese in May 2012 organized by the Centre, in which he discusses the theory of directionality parameters and issues related to derivational antisymmetry. Shu's paper is regarded as a feedback article on Kayne's analysis of directionality parameters. Liao and Shi's paper is a continuation of discussion of the theory of "silent nouns" initiated in one of our issues last year (Volume 33 Number 2). We would greatly welcome more contributions like this to this interactive platform devoted to the study of theories of grammar under some specific themes.

編者的話

本期《中國語文研究》共有三篇文章。我們很榮幸再次獲得 Richard S. Kayne 教授慷慨賜文。此文曾於 2012 年由本中心舉辦的“漢語詞序研討會”發表過，詳細討論“方向參數”理論以及句法反對稱的問題。舒志翔的文章回應了“方向參數”的問題。廖偉聞和石定栩合撰的文章是去年（第 33 卷第 2 期）討論“無聲名詞”的延續。我們期盼讀者多就語法理論專題惠賜卓見，以本刊作為學術交流的平台。